
 

                     Referat fra årsmøte i Sauda bridgeklubb 18.02.22 

 

Sted: Kløver Hotell 

Tilstede: 18 av klubbens medlemmer 

Ordstyrer: Bjørn Idar Djuvik 

Referent: Cesilie Gothi 

 

SAKER: 

• Innkalling og dagsorden godkjent uten merknader. Kjersti Ljung og Erik Espevik ble 

valgt til å underskrive protokollen fra årsmøte. 

• Referat fra forrige årsmøte ble opplest og godkjent. 

• Årsberetning for 2020/2021 ble opplest. En merknad: Årstall for opprykk fra 4 til 3 

divisjon rettes fra 2021 til 2020. 

• Regnskap: Gjennomgang av inntekter og utgifter for sesongen 2020-2021. 

Driftsunderskudd i 2020 på 33.397,- mye på grunn av innkjøp av 6  Bridge+More 

maskiner. Driftsoverskudd på 19.156,- i 2021. Beholdning pr 31.12.21: 102.632,- kr 

(inkl Aksjer i Sauda Folkets Hus) 

• Medlemskontigent: Det ble vedtatt at medlemskontigenten  økes fra 350,- pr år til kr 

400,- slik at den dekker de faktiske utgiftene klubben har ved spilling. Gjelder f.o.m 

2023. 

 

Forslag til årsmøte: 

1. Forslag om oppdatering av vedtektene i Sauda Bridgeklubb etter forbundets 

norm fra 2021: Det er lagt til et eget punkt om æresmedlem og avklaring av 

styreverv. Vedtatt. 

2. Forslag om at Egil Nerheim utnevnes til æresmedlem av Sauda Bridgeklubb etter 

fremragende innsats for klubben gjennom en årrekke. Begrunnet forslag om 

utnevnelsen ble opplest av Sverre Almenningen. Vedtatt. 

3. Forslag om premiering i klubben: Premiering 1 gang per måned etter ulike 

kriterier som favner alle klubbens medlemmer: Eksempelvis: Middels, beste HCP, 

random m.m. Årets poenghai bør også premieres. Styret har ansvar for 

gjennomføring. Etter flere innspill ble det vedtatt at premiering skjer etter endt 

måned og budsjett pr måned blir kr 200,- 



4. Drøftingssak vedrørende rekruttering av nye medlemmer til klubben: Flere i salen 

bidro med forslag for å øke rekruttering og beholde nye medlemmer i klubben. 

Det ble vedtatt å sette ned en egen gruppe som skulle arbeide med rekruttering. 

Gruppen består av: Sverre Almenningen, Egil Nerheim, Kjersti Ljung og Tore 

Bårdsen. Knut Atle Seim som ikke deltok på årsmøte vil også bli spurt om å delta. 

Budsjett: 15.000. 

Valg: 

Leder: Bjørn Idar Djuvik (ny 2 år) 

Nestleder: Nils Morten Pedersen (ny 2 år) 

Kasserer: Leif Arne Halleraker (Ikke på valg) 

Sekretær: Cesilie Gothi (Ikke på valg) 

Styremedlem: Solveig Sivertsen (Gjenvalg 2 år) 

Revisor: Johannes Ørnes (Gjenvalg 1 år) 

Materialforvaltere: Arne Gothi (ny 1 år) 

                                   Berit Fløgstad (ny 1 år) 

                                   Kjersti Ljung (Gjenvalg 1 år) 

Representant på kretsting: Egil Nerheim 

Valgkomite: Sverre Almenningen (leder, gjenvalg 1 år) 

                       Astrid Tafjord (Gjenvalg 1 år) 

 

Det ble holdt et minutts stillhet for Yngvar Gundersen som gikk bort i 2021 tidlig i møte. 

Møtet ble hevet kl 19.10.  

Tradisjonell, varm og god saltrett ble servert kl 19.30. 

Kvelden ble avsluttet med trukket makker og parturnering. Etter rask gjennomregning ble et 

makkerpar kåret til seier uoffisielt. I skrivende stund er resultatet korrigert og vinnerparet 

ble: Sverre Almenningen og Karin Paulsen. 

 

Sauda, 20.02.22 

 

_______________________                                                 ____________________________ 

Cesilie Gothi, referent                                                               Erik Espevik 

 

                                                                                                    ____________________________ 

                                                                                                       Kjersti Ljung 



                                 

 

 

 


